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V Mirošově dne 24.1.2021          

Žádost o poskytnutí doplňujících informací

Vážený pane řediteli,

v návaznosti na dopis doručený naší obci  dne 15. ledna 2021, s kterým jsem seznámil zastupitele
obce dne 22. ledna 2021, Vás na základě usnesení zastupitelstva obce Mirošov žádám o poskytnutí
doplňujících informací, a to seznamu veškerých prací prováděných v souvislosti s hledáním vhodné
lokality  pro  hlubinné  úložiště  radioaktivního  odpadu  v katastrálním  území  Mirošov  u  Jihlavy
v posledních 10 letech.

O výše  uvedené  Vás  žádám především z důvodu velkého rozsahu  dokumentů  a  informací,  které
souvisí  s hledáním  vhodné  lokality  pro  hlubinné  úložiště  radioaktivního  odpadu  v ČR  od  vzniku
SÚRAO, a také především z důvodu rychlejší orientace zastupitelů obce v této problematice. 

Zastupitelstvu obce Mirošov není zřejmé,  z jakého důvodu byla část  katastrálního území Mirošov
u Jihlavy opět zařazena mezi území, na kterých mají být prováděny průzkumné práce v souvislosti
s hledáním  vhodné  lokality  pro  hlubinné  úložiště  radioaktivního  odpadu  v ČR.  Obec  Mirošov
neeviduje  v posledních  10  letech  žádnou  korespondenci  ohledně  provádění  průzkumných  nebo
výzkumných  prací  v extravilánu  obce  ohledně  hledání  vhodné  lokality  pro  hlubinné  úložiště
radioaktivního odpadu v ČR,  přesto bylo zastupitelstvo obce Mirošov na svém zasedání  22. ledna
2021 informováno majitelem jednoho z pozemků v katastrálním území Mirošov u Jihlavy o provádění
neohlášených prací souvisejících s úložištěm minimálně v roce 2018.

Závěrem ve svém dopise uvádíte: „Provoz hlubinného úložiště se předpokládá od roku 2065, a pokud
se v příštích desetiletí nevyvine efektivnější technologie, bude hlubinné úložiště vybudováno na jedné
z doporučených lokalit.“.  Zastupitelstvu obce není zřejmé,  z jakého usnesení vlády nebo případně
nějakého zákona vyplývá, že na jedné ze čtyř doporučených lokalit bude vybudováno úložiště, když
doposud  nebylo  ani  dostatečně  posouzeno,  zda  je  některá  z doporučených  lokalit  pro  výstavbu
hlubinného úložiště radioaktivního odpadu vhodná.

S pozdravem

………………………………….
             Lukáš Fíla

                                                                                                                                               starosta
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